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Abstract (en)
[origin: US4191697A] Novel DELTA 1,3,5(10),6-estratetraenes of the formula <IMAGE> | R is selected from the group consisting of hydrogen, acyl
of an alkanoic acid of 1 to 5 carbon atoms, optionally substituted benzoyl, tetrahydropyranyl, trityl and trimethylsilyl and R1 is selected from the
group consisting of acyl of an alkanoic acid of 1 to 5 carbon atoms, optionally substituted benzoyl, tetrahydropyranyl, trityl and trimethylsilyl, novel
intermediates therefore, process for the preparation of estradiols marked with a tritium atom and the novel tritiated estradiols which are useful to the
study and dosage of specific receptors of estrogen.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet les stéroides nouveaux de formule I: <IMAGE> dans laquelle R représente de I'hydrogene ou R', R' représente un acyle,
un benzoyle substitué ou non, un radical tétrahydropyranyle, trityle ou triméthylsilyle et R1 représente un acyle, un benzoyle substitué ou non, un
radical tétrahydropyranyle, trityle ou triméthylsilyle, ainsi que leur procédé de préparation et leur application a la préparation de stéroides marqués
au tritium.
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